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II SESJI

RADY MIEJSKIEJ

W ŻNINIE

W DNIU 5 GRUDNIA 2014 r.

/Zawiera  27 stron i  8 zał ączników/



P R O T O K Ó Ł NR II/14

II sesji Rady Miejskiej w Żninie,

która odbyła si ę w dniu 5 grudnia 2014 r. w sali narad Urz ędu

Miejskiego w Żninie przy ulicy 700-lecia 39

Protokolant sesji:
Łukasz Lisiecki - inspektor ds. obsługi Rady

 

AD PKT 1 - OTWARCIE SESJI I STWIERDZENIE KWORUM

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek -  o godzinie 12.00 otworzył sesję i stwierdził,

że dzisiejsza sesja została zwołana na podstawie art. 29 a ust. 2 ustawy z dnia 8 marca

1990 r. o samorządzie gminnym oraz postanowienia nr 469/14 Komisarza Wyborczego w

Bydgoszczy   z dnia 3 grudnia 2014 r. w sprawie zwołania sesji Rady Miejskiej w Żninie w

celu złożenia ślubowania przez Burmistrza Żnina wybranego w ponownym głosowaniu w

w wyborach zarządzonych na dzień 16 listopada 2014 r.  

Następnie powitał  Burmistrza Żnina Pana Leszka Jakubowskiego, Burmistrza elekta Pana

Roberta  Luchowskiego,  Radnych  Rady  Miejskiej  w  Żninie,  Sołtysów  Gminy  Żnin,

Dyrektorów Jednostek Organizacyjnych Gminy Żnin, pracowników Urzędu Miejskiego w

Żninie, prasę, radio oraz wszystkich obecnych na sali.

Listy obecności stanowią załączniki nr 1, 2, 3 do niniejszego protokołu.

Dodał, że na ustawową liczbę 21 Radnych w sesji uczestniczy 21 Radnych, co stanowi

100%  ustawowego  składu  Rady,  czyli  wystarczająca  liczba  do  podejmowania

prawomocnych uchwał i decyzji.

W  związku  z  usprawnieniem  działalności  Rady  do  porządku  obrad  ustalonego  przez

Komisarza Wyborczego, który to porządek zawiera tylko trzy punkty tj. 1. Otwarcie sesji i

stwierdzenie  kworum,  2.  Złożenie  ślubowania  przez  nowo  wybranego   Burmistrza,  3.



Zamknięcie  sesji  (Porządek  stanowi  załącznik  nr  4  do  protokołu) zaproponował

wprowadzenie punktów według następującej kolejności:

PKT 2 - Przyjęcie protokołu z I sesji.

PKT 3 - Sprawozdanie Burmistrza poprzedniej kadencji o stanie Gminy.

PKT 4 - Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Burmistrza Żnina.

PKT 5 - Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia za pracę  dla Burmistrza

Żnina.

PKT 6 - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości i zasad

otrzymywania diet dla radnych.

PKT 7 - Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia przedmiotu działania stałych Komisji Rady

Miejskiej w Żninie.

PKT 8 -  Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członków stałych Komisji  Rady Miejskiej

w Żninie.

PKT 9 - Zapytania, wolne wnioski i informacje.

Wobec  powyższego  Przewodnicz ący  Rady  zapytał   kto  jest  za  wprowadzeniem  do

porządku obrad PKT 2 - Przyjęcie protokołu z I sesji.

W głosowaniu udział wzięło 21 Radnych

Za było 21 Radnych 

Rada  jednogło śnie  wprowadziła   do  porz ądku  obrad  jako  PKT  2  -  Przyj ęcie

protokołu z I sesji.

Następnie Przewodnicz ący Rady zapytał  kto jest za wprowadzeniem do porządku obrad

PKT 3 - Sprawozdanie Burmistrza poprzedniej kadencji o stanie Gminy.

W głosowaniu udział wzięło 21 Radnych

Za było 21 Radnych 

Rada jednogło śnie  wprowadziła  do  porz ądku obrad jako PKT 3 -  Sprawozdanie

Burmistrza poprzedniej kadencji o stanie Gminy.

Przewodnicz ący Rady zapytał  kto jest za wprowadzeniem do porządku obrad PKT 4 -

Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Burmistrza Żnina.



W głosowaniu udział wzięło 21 Radnych

Za było 21 Radnych 

Rada jednogło śnie  wprowadziła  do  porz ądku obrad jako PKT 4 -  Sprawozdanie

Burmistrza poprzedniej kadencji o stanie Gminy.

Przewodnicz ący Rady zapytał  kto jest za wprowadzeniem do porządku obrad PKT 5 -

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia za pracę dla Burmistrza Żnina.

W głosowaniu udział wzięło 21 Radnych

Za było 21 Radnych 

Rada jednogło śnie wprowadziła  do porz ądku obrad jako PKT 5 - Podj ęcie uchwały

w sprawie ustalenia wynagrodzenia za prac ę dla Burmistrza Żnina.

Przewodnicz ący Rady zapytał  kto jest za wprowadzeniem do porządku obrad PKT 6 -

Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  wysokości  i  zasad

otrzymywania diet dla radnych.

W głosowaniu udział wzięło 21 Radnych

Za było 21 Radnych 

Rada jednogło śnie wprowadziła  do porz ądku obrad jako PKT 6 - Podj ęcie uchwały

zmieniaj ącej uchwał ę w sprawie ustalenia wysoko ści i zasad otrzymywania diet dla

radnych.

Przewodnicz ący Rady zapytał  kto jest za wprowadzeniem do porządku obrad PKT 7 -

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia przedmiotu działania stałych Komisji Rady Miejskiej

w Żninie.

W głosowaniu udział wzięło 21 Radnych

Za było 21 Radnych 

Rada jednogło śnie wprowadziła  do porz ądku obrad jako PKT 7 - Podj ęcie uchwały



w sprawie ustalenia przedmiotu działania stałych Ko misji Rady Miejskiej w Żninie.

Przewodnicz ący Rady zapytał  kto jest za wprowadzeniem do porządku obrad PKT 8 -

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członków stałych Komisji Rady Miejskiej w Żninie.

W głosowaniu udział wzięło 21 Radnych

Za było 21 Radnych 

Rada jednogło śnie wprowadziła  do porz ądku obrad jako PKT 8 - Podj ęcie uchwały

w sprawie wyboru członków stałych Komisji Rady Miej skiej w Żninie.

Przewodnicz ący Rady zapytał  kto jest za wprowadzeniem do porządku obrad PKT 9 -

Zapytania, wolne wnioski i informacje.

W głosowaniu udział wzięło 21 Radnych

Za było 21 Radnych 

Rada jednogło śnie wprowadziła  do porz ądku obrad jako PKT 9 - Zapytania, wolne

wnioski i informacje.

W wyniku wprowadzonych zmian porz ądek obrad II  sesji Rady Miejskiej w Żninie

przedstawia si ę następuj ąco:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum

2. Przyjęcie protokołu z I sesji.

3. Sprawozdanie Burmistrza poprzedniej kadencji o stanie Gminy.

4. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Burmistrza Żnina.

5.
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia za pracę dla Burmistrza

Żnina.

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości i zasad
otrzymywania diet dla radnych.



7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia przedmiotu działania stałych Komisji Rady
Miejskiej w Żninie.

8. Podjęcie  uchwały w sprawie wyboru członków stałych Komisji  Rady Miejskiej
w Żninie.

9. Zapytania, wolne wnioski i informacje.

10. Zamknięcie obrad sesji.

AD PKT 2 - Przyjęcie protokołu z I sesji.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek - powiedział, że I sesja odbyła się w dniu 28

listopada 2014 r. Protokół z tej sesji zawiera 11 stron i 7 załączników. Z treścią protokołu

zapoznał  się,  wiernie  odzwierciedla  przebieg tej  sesji,  w  związku z  tym zaproponował

przyjęcie protokołu.

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych

Za było 21 Radnych

Rada jednogło śnie przyj ęła protokół z I sesji Rady Miejskiej w Żninie.

AD PKT 3 - Sprawozdanie Burmistrza poprzedniej kadencji o stanie Gminy.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz  Koziełek  –  poprosił  Burmistrza  Żnina  Pana  Leszka

Jakubowskiego o przedstawienie sprawozdania poprzedniej kadencji o stanie Gminy.

Burmistrz  Leszek  Jakubowski  –  Panie  Przewodniczący,  Panie  Burmistrzu  elekcie,

Wysoka Rado, Szanowni Państwo, Gmina Żnin zajmuje obszar 25,155 tys. ha i liczy 24

814 tys. mieszkańców, w tym miasto Żnin około 14,5 tys. mieszkańców. Poza Żninem w

skład Gminy wchodzi 39 miejscowości, które tworzą na dzień dzisiejszy 38 sołectw. 

16 listopada zakończyła się  kolejna, szósta kadencja samorządu terytorialnego. Była to

kadencja,  w  której  wspólnie  z  Radą  Miejską  w  Żninie  pracowałem  na  rzecz  lokalnej

społeczności.  Poszczególne  zadania  były  realizowane  zgodnie  z  obowiązującymi

przepisami prawa, czego wyrazem było coroczne udzielenie absolutorium z wykonania

budżetu  przez  Komisję  Rewizyjną  oraz  pozytywne  opinie  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej.  Wszelkie  działania  podejmowałem  w  myśl  zasad  przejrzystości  i



gospodarności, a kierunek postępowania wytyczały mi uchwały podejmowane przez Radę

Miejską, opinie mieszkańców, Rad Sołeckich, Sołtysów i organizacji pozarządowych.

Przedstawię Państwu najważniejsze informacje dotyczące stanu Gminy Żnin.

Z zakresu mienia gminnego:

Grunty  stanowiące  własność  Gminy Żnin  (stan  na 30 listopada  br.)  678,15 ha,  grunty

oddane Gminie  Żnin  w użytkowanie  wieczyste,  a  będące  własnością  Skarbu  Państwa

stanowią powierzchnię w pełnych hektarach  27,5 ha. Łącznie stanowią 705,05 ha. Z całej

powierzchni 705 ha gruntów stanowiących własność Gminy Żnin na terenie miasta Żnina

leży 129,7 ha, natomiast na terenie wsi leży 575,9 ha.

Tereny położone na terenie Żnina:

1. użytki rolne stanowią pow. - 23 ha,

2. grunty zabudowane stanowią pow. - 21 ha,

3. grunty przemysłowo-usługowe stanowią pow. - 5 ha,

4. grunty pod drogami – 47 ha,

5.  pozostałe grunty (parki,  skwery,  boiska,  stadion itp.)  zajmują  powierzchnię  –  34 ha.

Ogółem jest to obszar 130 ha.

Tereny położone na  wsi:

1. użytki rolne stanowią pow. - 111 ha,

2. grunty zabudowane stanowią pow. - 15 ha,

3. grunty pod drogami – 281 ha,

4. Lasy – 102 ha,

5. pozostałe grunty zajmują powierzchnię – 67 ha. 

Ogółem jest to obszar 576 ha.

Stan zagospodarowania gruntów wchodzących w skład gminnego zasobu nieruchomości

gminy Żnin:

Miasto Żnin:

1. grunty oddane w dzierżawę – 7,3 ha,

2. grunty oddane do dyspozycji szkół podstawowych – 3 ha,

3. tereny zieleni miejskiej - 23 ha.

Gmina Żnin:

1. grunty oddane w dzierżawę – 47,4 ha,

2. grunty oddane do dyspozycji szkół podstawowych – 17 ha,

3. grunty pod drogami - 281 ha,



4. grunty zabudowane – 15 ha,

5. pozostałe nieużytki, grunty pod boiskami  - 113,6 ha,

Następnie przedstawił informację na temat gminnego zasobu mieszkaniowego w Gminie

Żnin – stan na 30 listopada 2014 r.

W  skład  gminnego  zasobu  mieszkaniowego  wchodzi  554  lokali  mieszkalnych

stanowiących własność Gminy Żnin. W tym budynki stanowiące w 100% własność Gminy

Żnin  to  43  budynki,  w  których  znajduje  się  206  lokali  mieszkalnych.  W  budynkach

pozostających we władaniu wspólnot  mieszkaniowych (57 budynków)  znajduje się  348

lokali mieszkalnych, stanowiących własność Gminy Żnin. Gmina Żnin jest właścicielem 21

lokali użytkowych i 19 garaży. Na terenie wsi istnieje 26 świetlic wiejskich, przy czym 11

znajduje się w budynkach, w których znajdują się lokale mieszkalne.

Plany miejscowe:

Powierzchnia  Gminy  Żnin,  która  objęta  jest  ustaleniami  miejscowych  planów

zagospodarowania przestrzennego to obszar około 6 tys. ha. W opracowaniu są ponadto

plany obejmujące około 3,5 tys. ha Gminy Żnin.

Z zakresu finansów:

W projekcie  Budżetu  Gminy Żnin  na rok  2015,  który  Państwo otrzymaliście,  w części

dotyczącej  Wieloletniej  Prognozy Finansowej  szczegółowo przedstawione zostały  dane

m.in. w zakresie dochodów, wydatków bieżących, wydatków majątkowych, przychodów.

Na terenie naszej  Gminy opodatkowaniu podlega 345 osób prawnych oraz 4503 osób

fizycznych. 

Następnie przedstawił zadania inwestycyjne ostatnich 4 lat:

1. obiekty kubaturowe:

    -  adaptacja  budynku  przy  ul.  Szpitalnej  w Żninie  na  4  mieszkania  komunalne  –  

100.000, 16 zł,

      -    budowa świetlicy wiejskiej w Cerekwicy – wartość robót 242.000,00 zł,

− termomodernizacja  budynku  Przedszkola  Miejskiego  nr  1  i  nr  2  w  Żninie  oraz

Zespołu Publicznych Szkół Nr 1 w Żninie  – wartość robót 1.992.101,00 zł,

− remont kamienicy przy ul. Śniadeckich w Żninie – wartość robót 144.652,00 zł,

− przebudowa  amfiteatru  nad  jeziorem  Czaple  w  Żninie  z  modernizacją  ciągów

pieszych – wartość robót około 280.000,00 zł,

− modernizacja świetlicy w Białożewinie – koszt 97.148,00 zł,

− adaptacja  budynku Publicznego Gimnazjum nr  2  w Żninie  na przedszkole  –  ul.

Jasna – wartość robót 68.468,00 zł,

− remont dachu w Szkole Podstawowej w Słębowie – wartość robót 96.745,00 zł,



− remont ogrodzenia w Zespole Publicznych Szkół Nr 1 w Żninie – wartość  robót

102.567,00 zł,

− budowa budynku Kolei Wąskotorowej w Wenecji – wartość robót 1.119.440,00 zł,

− zakup platformy dla osób niepełnosprawnych – wartość robót 36.700,00 zł,

2. Obiekty rekreacji i sportu:

− boisko sportowe w Gorzycach – wartość robót 274.303,00 zł,

− budowa placu zabaw w Podgórzynie – wartość robót 59.237,00 zł,

− budowa placu zabaw w Sielcu – wartość robót 18.978,00 zł,

− budowa placu zabaw w Cerekwicy – wartość robót 7.955,00 zł,

− budowa placu zabaw w Słębowie – wartość robót 5.500,00 zł,

− plac zabaw w Jaroszewie – wartość robót 4.900,00 zł,

− plac zabaw w Sobiejuchach – wartość robót  13.000,00 zł,

− plac zabaw w Uścikowie – wartość robót 7.800,00 zł,

− plac zabaw w Wawrzynkach – wartość robót 10.000,00 zł

3. W zakresie infrastruktury drogowej:

− przebudowa ul. Jeziornej -wartość 225.000,00 zł,

− przebudowa ul. Przemysłowej – wartość 96.500,00 zł,

− przebudowa ul. Ułańskiej – wartość 900.000,00 zł,

− przebudowa ul. Składowej – wartość 250.000,00 zł,

− przebudowa ul. Górskiej -wartość 250.000,00 zł,

− przebudowa ul. Różanej -wartość 60.000,00 zł,

− przebudowa ul. Szkolnej – wartość 300.000,00 zł,

− modernizacja ul. Orzeszkowej – wartość 48.000,00 zł,

4. W zakresie chodników:

− przebudowa chodnika na ul. Podmurnej – wartość 87.000,00 zł,

−  budowa chodnika na ul. Browarowej – wartość 36.000,00  zł,

− budowa chodnika na ul. Leszka Białego – wartość 48.000,00 zł,

− budowa chodnika na ul. Szkolnej – wartość 35.000,00 zł,

− budowa chodnika na Placu Działowym – wartość 15.000,00  zł,

5. Utwardzenie placów pod parkingi dla samochodów:

− na ul. Piwnej – wartość 52.000,00 zł, powierzchnia 1800 m²,

− przy ul. Browarowej – wartość 102.000,00 zł,

− przy ul. Żytniej – wartość 113.000,00 zł,



− przy ul. Podmurna  - Pocztowa – wartość 25.000,00 zł,

6. Na terenie wiejskim zmodernizowano drogi:

− w sołectwie Murczyn  - wartość 40.000,00  zł,

− Jadowniki – Chomiąża – wartość 130.000,00 zł,

−  Sarbinowowo – Jaroszewo – wartość 80.000,00 zł,

−  Bożejewiczki – Sarbinowo – wartość 165.000,00  zł,

− Białożewin – ul. Topolowa – wartość 315.000,00 zł,

− Dochanowo – Gorzyce – wartość 97.500,00 zł,

− Jaroszewo – wartość 220.000,00 zł,

− Wilczkowo – wartość 41.000,00 zł,

− Wenecja – wartość 44.500,00 zł,

− Ustaszewo – Sielec – wartość 316.000,00 zł,

− przebudowa odcinka drogi Żnin – Rydlewo – wartość  324.500,00 zł,

− budowa ścieżki Żnin – Bożejewiczki – długość  1350 m, wartość 461.000,00 zł,

− przebudowa ul.  Dąbrowskiego w Żninie z przebudową  kolektora deszczowego –

wartość robót 1.979.004,00 zł,

7. W zakresie kanalizacji:

− budowa przydomowej  oczyszczalni  ścieków dla  osady Obrona Leśna – wartość

48.900,00 zł,

− wymiana sieci wodociągowej w Brzyskorzystewku – wartość 338.771,00 zł,

− infrastruktura drogowa - rewitalizacja obszaru miejskiego Żnina – łączna wartość

12.805.828,00 zł, w tym położono 16,338 tys. m² powierzchni.

8. Dotacje celowe Starostwa Powiatowego w Żninie:

− chodnik w Jadownikach Rycerskich – wartość 60.000,00 zł,

− chodnik ul. I - go Stycznia – wartość 50.000,00 zł.

Szanowni  Państwo   kończę  dzisiaj  20  –  letni  okres  swojego  burmistrzowania.

Dokładnie jest to 20 lat i 150 dni. Dziękuję wszystkim, którzy pracowali i współpracowali ze

mną.  Działałem tak jak pozwalało  mi sumienie i  charakter.  Starałem się  być  dobrym i

uczciwym człowiekiem. Nie wszystko się udało zrobić. Z ulicy widać, że wszystko jest takie

proste,  ale tak nie jest.   Nowym władzom życzę  rozwagi  i  pokory oraz szacunku dla

dokonań Żnina. Następnie z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia złożył z tej



okazji wszystkim obecnym na sali życzenia świąteczne. Dziękuję za uwagę. 

Pytań i uwag do ww. sprawozdania nie wniesiono.

AD PKT 4 -  Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Burmistrza Żnina.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  -  Wysoka Rado zgodnie z art.  29 a ust.  1

ustawy o samorządzie gminnym objęcie obowiązków przez Burmistrza następuje z chwilą

złożenia wobec Rady Gminy ślubowania. W związku z tym proszę Pana Burmistrza elekta

o złożenie ślubowania, a wszystkich obecnych o powstanie.

Burmistrz  Żnina  Robert  Luchowski  –  złożył  ślubowanie  o  następującej  treści  :

„OBEJMUJĄC URZĄD BURMISTRZA ŻNINA UROCZYŚCIE ŚLUBUJĘ,  ŻE DOCHOWAM WIERNOŚCI

PRAWU A POWIERZONY MI URZĄD SPRAWOWAĆ BĘDĘ TYLKO DLA DOBRA PUBLICZNEGO

I POMYŚLNOŚCI MIESZKAŃCÓW MIASTA I GMINY ŻNIN. TAK MI DOPOMÓŻ BÓG”. 

Przewodnicz ący  Rady  Grzegorz  Koziełek  –  proszę  Pana  Leszka  Jakubowskiego

Burmistrza Żnina poprzedniej kadencji o wręczenie insygnium w postaci łańcucha nowo

wybranemu Burmistrzowi Żnina Panu Robertowi Luchowskiemu. 

Wobec powy ższego nast ąpiło przekazanie ła ńcucha nowo wybranemu Burmistrzowi

Żnina.

Następnie Przewodnicz ący Rady ogłosił 20 minutową przerwę w obradach.

AD PKT 5 - Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia za pracę dla Burmistrza

Żnina.

Przewodnicz ący  Rady  Grzegorz  Koziełek  –  przedstawił  treść  projektu  uchwały,  a

następnie  zapytał  czy  są  uwagi  bądź  pytania  do  projektu.  Dodał  przy  tym,  że  kwota

wynagrodzenia  określona  w  projekcie  uchwały  jest  na  takim  samym  poziomie  jak

ustępującego Burmistrza. 

Radny Lucjan Adamus -  odniósł się do § 1 pkt 3 projektu uchwały i zapytał skąd wzięła

się  wysokość dodatku specjalnego 27,17%.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  odpowiedział, że dodatek w tej wysokości

został ustalony również w poprzedniej kadencji Rady. Taki dodatek może być przyznany

Burmistrzowi.

Radny Lucjan Adamus -   wiem,  że może być  przyznany,  ale ja  pytam dlaczego jest

akurat w wysokości 27,17%? 



Przewodnicz ący  Rady Grzegorz  Koziełek  –   powtórzył  raz  jeszcze,  że  jest  na  tym

samym  poziomie,  co  w  ubiegłej  kadencji.  Ustalając  wynagrodzenie  dla  Burmistrza

proponujemy  wynagrodzenie  nie  wyższe  niż  poprzedniego  Burmistrza,  wobec  tego

wysokość dodatku jest na poziomie 27,17%.

Radny  Lucjan  Adamus  -   czyli  odpowiedź  jest  bardzo  prosta.  Jest  to  po  prostu

dopasowane do wysokości wynagrodzenia.

Więcej pytań nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicz ący Rady poddał pod głosowanie

projekt uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 21 Radnych 

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się 1 Radny

Rada podj ęła uchwał ę Nr II/3/2014 w sprawie ustalenia wynagrodzenia za prac ę dla

Burmistrza Żnina , która stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

AD PKT 6 - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 
i zasad otrzymywania diet dla radnych.

Przewodnicz ący  Rady  Grzegorz  Koziełek  –  na  wstępie  odczytał  projekt  uchwały

zmieniający  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  wysokości  i  zasad  otrzymywania  diet  dla

radnych.

Dodał przy tym, że  w obowiązującej  dotychczas uchwale tj. V/26/2011 Rady Miejskiej w

Żninie z dnia 15 lutego 2011 r. w sprawie ustalenia wysokości i zasad otrzymywania diet

dla radnych zapis § 2 ust. 1 pkt 4 "Członek Komisji Rewizyjnej - 44% podstawy naliczania"

jest  zbędny  z  uwagi  na  to,  że  członek  Komisji  Rewizyjnej  nie  pełniący  funkcji

Przewodniczącego  Komisji  powinien  otrzymywać  dietę  jak  wszyscy  pozostali  radni  nie

pełniący funkcji Przewodniczących. Wobec tego przedstawiona zmiana jest uzasadniona.

Następnie Przewodnicz ący Rady zapytał czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec  braku  pytań  do  projektu  uchwały  poddał  pod  głosowanie  odczytany  wcześniej

projekt uchwały.



W głosowaniu udział wzięło 21 Radnych

Za było 14 Radnych

Przeciw nie było

Wstrzymało się 7 Radnych

Rada  podj ęła  uchwał ę  Nr  II/4/2014  zmieniaj ącą  uchwał ę  w  sprawie  ustalenia

wysoko ści i  zasad otrzymywania diet dla radnych,  która stanowi załącznik Nr 6 do

protokołu.

Radny Jerzy Kowalski – zaproponował, aby dokonać obniżenia diet wszystkim Radnym

o 20%. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił o uzasadnienie tej propozycji.

Radny Jerzy Kowalski – tu nic nie trzeba uzasadniać. Stawiam wniosek i proszę o jego

przegłosowanie. 

Radny  Adam  Kowalewski  -  powiedział,  że  punkt  dotyczący  uchwały  zmieniającej

uchwałę  w sprawie  ustalenia wysokości  i  zasad otrzymywania diet dla radnych został

przegłosowany  i  uchwała  została  już  podjęta.  Ten  wniosek  mógłby  być  poddany  pod

głosowanie w momencie gdy nie podjęto jeszcze uchwały. Tymczasem uchwała została

już podjęta, dlatego też uważa, że uchwała z propozycją Radnego Kowalskiego mogłaby

być wprowadzona na kolejnej sesji. Dziś natomiast wniosek został zgłoszony za późno.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – wobec tego, że porządek obrad dzisiejszej

sesji został już przyjęty oraz wobec braku uwag do podjętej uchwały zmieniającej uchwałę

w sprawie   ustalenia  wysokości  i  zasad  otrzymywania  diet  dla  radnych,  stąd  też  nie

możemy go dziś umieścić w porządku obrad, ale oczywiście może się znaleźć na kolejnej

sesji.  

Radny Jerzy Kowalski – powiedział, że jego wniosek jest do punktu 6 porządku obrad.

Jest na sali Radca Prawny, który może wyjaśnić sporną kwestię.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił o zabranie głosu Radcę Prawnego.

Radca Prawny Bogusław Szymczak -   wyjaśnił, że wszystko się zgadza, ale ten punkt

porządku obrad został już wyczerpany. 

Radna Maria Bło ńska -   Panie Przewodniczący to  jest  wniosek formalny i  każdy taki

wniosek  powinien być przegłosowany. 

Radca Prawny Bogusław Szymczak  –  ja  mogę  to  jedynie  rozumieć  jako  wniosek o

zmianę  porządku  obrad,  gdyż  uchwała  dotycząca   ustalenia  wysokości  i  zasad

otrzymywania diet dla radnych została wcześniej już podjęta.



Radny Jerzy Kowalski – nie jest to wniosek o zmianę porządku obrad. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – w związku z tym, że wyczerpaliśmy punkt 6

zaproponował omówienie kolejnego punktu porządku obrad.

AD PKT  7 -  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia przedmiotu działania stałych Komisji

Rady Miejskiej w Żninie.

Przewodnicz ący  Rady  Grzegorz  Koziełek  –  przedstawił  treść  projektu  uchwały,  a

następnie zapytał czy są uwagi bądź pytania do projektu.

Radna Maria  Bło ńska -   z tego co tutaj  usłyszeliśmy proponuje  się  likwidację  jednej

Komisji i tworzy się dwie dodatkowe. Następnie zapytała o Komisję Rolnictwa i Rozwoju

Obszarów Wiejskich  oraz Komisję  Infrastruktury  i  Gospodarki  Przestrzennej,  ponieważ

jedna z tych Komisji  ma w przedmiocie działania drogi  gminne, natomiast  druga drogi

publiczne. Czym to się różni?

Przewodnicz ący  Rady  Grzegorz  Koziełek  –  odpowiedział,  że  w  przypadku  Komisji

Infrastruktury  i  Gospodarki  Przestrzennej,  która  w  przedmiocie  działania  ma  drogi

publiczne  to  w  ramach tego  chodzi  tutaj  o  współpracę  w  zakresie  dróg powiatowych,

wojewódzkich i krajowych, natomiast w przypadku Komisji Rolnictwa i Rozwoju Obszarów

Wiejskich to w tym przypadku zajmować się ona będzie drogami gminnymi położonymi na

terenach wiejskich.  

Radna Maria Bło ńska – dziękuję za odpowiedź. Dodała, że według niej bardziej trafnym

byłby  podział  na  drogi  wiejskie  i  miejskie.  Uważa,  że  tworzenie  dodatkowej  Komisji

Infrastruktury  i  Gospodarki  Przestrzennej  jest  bezcelowe.  Poprzedni  podział  był

prawidłowy gdzie wówczas Komisja ds. Wsi zajmowała się zarówno drogami wiejskimi jak

i miejskimi.

Więcej  pytań nie zgłoszono wobec tego  Przewodnicz ący Rady poddał pod głosowanie

projekt uchwały.

W głosowaniu udział wzięło 21 Radnych

Za było 16 Radnych

Wstrzymało się  3 Radnych

Przeciw było 2 Radnych

Rada podj ęła uchwał ę Nr II/5/2014 w sprawie ustalenia przedmiotu działa nia stałych

Komisji Rady Miejskiej w Żninie , która stanowi załącznik nr 7 do protokołu.



AD PKT 8 - Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członków stałych Komisji Rady Miejskiej

w Żninie.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  przypomniał, że w skład Komisji Rewizyjnej

w  myśl  art.  18  a  ust.  2  ustawy  z  dnia  8  marca  1990  roku  wchodzą  Radni,  w  tym

przedstawiciele  wszystkich  klubów,  z  wyjątkiem  Radnych  pełniących  funkcje

Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady. Zgodnie z § 76 ust. 1 Statutu Gminy

Żnin łączna liczba członków Komisji Rewizyjnej nie może być mniejsza niż 4. Informuję

Wysoką Radę, że wpłynęły pisma informujące o powstaniu Klubów Radnych.

-  Klub  Radnych  „Prawo  i  Sprawiedliwość”  oraz  Klub  Radnych  „Forum  Samorządowe

Pałuki”

Następnie  powiedział,  że  Rada  ze  swego grona  zgodnie  z  ww.  ustawą  ustala  składy

osobowe stałych komisji do określonych zadań. Zgodnie z § 16 ust. 2 Statutu Gminy Żnin

Radny powinien być członkiem nie mniej niż dwóch komisji stałych. W myśl § 76 Statutu

Gminy pracami komisji kieruje Przewodniczący Komisji wybrany przez Radę.

Zaproponował, aby w pierwszej kolejności wybrać Przewodniczących stałych Komisji Rady

Miejskiej, po czym ogłosić krótką przerwę, aby chętni Radni zapisali się u nich do pracy w

poszczególnych Komisjach, które w następnej kolejności przegłosujemy.

Zgodnie  z  uchwałą  poprosił  o  zgłaszanie  kandydatur  na  Przewodniczącego  Komisji

Rewizyjnej.

Radny Jerzy Kowalski  – zgłosił kandydaturę Radnego Ireneusza Starczewskiego, który

wyraził zgodę na kandydowanie.

Radny Lucjan Adamus -  zgłosił kandydaturę Radnego Piotra Horki, który wyraził zgodę

na kandydowanie.

Więcej kandydatur nie zgłoszono, w związku z czym Przewodnicz ący Rady  poddał pod

głosowanie zgłoszoną kandydaturę Radnego Ireneusza Starczewskiego.

Obecnych było 21 Radnych

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 14 Radnych

Wstrzymało się 7 Radnych

Następnie  Przewodnicz ący  Rady  poddał  pod  głosowanie  zgłoszoną  kandydaturę

Radnego Piotra Horki.



Obecnych było 21 Radnych

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 5 Radnych

Wstrzymało się 16 Radnych

Rada  na  Przewodnicz ącego  Komisji  Rewizyjnej  wybrała  Radnego  Ireneusza

Starczewskiego. 

Przewodnicz ący  Rady  Grzegorz  Koziełek  -  poprosił  o  zgłaszanie  kandydatur  na

Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki.

Radny Grzegorz Wesołek -  zgłosił kandydaturę Radnego Adama Kowalewskiego, który

wyraził zgodę na kandydowanie.

Następnie  Przewodnicz ący  Rady  poddał  pod  głosowanie  zgłoszoną  kandydaturę

Radnego Adama Kowalewskiego.

Obecnych było 21 Radnych

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 13 Radnych

Wstrzymało się 8 Radnych

Rada  na  Przewodnicz ącego  Komisji  Rewizyjnej  wybrała  Radnego  Adama

Kowalewskiego.

Przewodnicz ący  Rady  Grzegorz  Koziełek  -  poprosił  o  zgłaszanie  kandydatur  na

Przewodniczącego Komisji Porządku Publicznego i Spraw Samorządowych.

Radna Lidia Cie ślewicz - zgłosiła kandydaturę Radnego Włodzimierza Oźminkowskiego,

który wyraził zgodę na kandydowanie.

Następnie  Przewodnicz ący  Rady  poddał  pod  głosowanie  zgłoszoną  kandydaturę

Radnego Włodzimierza Oźminkowskiego.

Obecnych było 21 Radnych

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 14 Radnych

Wstrzymało się 7 Radnych



Rada na Przewodnicz ącego Komisji Porz ądku Publicznego i Spraw Samorz ądowych

wybrała Radnego Włodzimierza O źminkowskiego.

Przewodnicz ący  Rady  Grzegorz  Koziełek  -  poprosił  o  zgłaszanie  kandydatur  na

Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska.

Radny Marek Zieli ński - zgłosił kandydaturę Radnego Leszka Kowalskiego, który wyraził

zgodę na kandydowanie.

Następnie  Przewodnicz ący  Rady  poddał  pod  głosowanie  zgłoszoną  kandydaturę

Radnego Leszka Kowalskiego.

Obecnych było 21 Radnych

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 14 Radnych

Wstrzymało się 7 Radnych

Rada na Przewodnicz ącego Komisji Ochrony Środowiska wybrała Radnego Leszka

Kowalskiego.

Przewodnicz ący  Rady  Grzegorz  Koziełek  -  poprosił  o  zgłaszanie  kandydatur  na

Przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia.

Radny Leszek Kowalski - zgłosił kandydaturę Radnego Marka Zielińskiego, który wyraził

zgodę na kandydowanie.

Następnie  Przewodnicz ący  Rady  poddał  pod  głosowanie  zgłoszoną  kandydaturę

Radnego Marka Zielińskiego.

Obecnych było 21 Radnych

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 15 Radnych

Wstrzymało się 6 Radnych

Rada na Przewodnicz ącego Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia wybrała Radnego

Marka Zieli ńskiego.

Przewodnicz ący  Rady  Grzegorz  Koziełek  -  poprosił  o  zgłaszanie  kandydatur  na

Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.

Radny  Piotr  Tomaszewski  -  zgłosił  kandydaturę  Radnego  Sławomira  Kujawy,  który



wyraził zgodę na kandydowanie.

Następnie  Przewodnicz ący  Rady  poddał  pod  głosowanie  zgłoszoną  kandydaturę

Radnego Sławomira Kujawy.

Obecnych było 21 Radnych

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 14 Radnych

Wstrzymało się 7 Radnych

Rada na Przewodnicz ącego Komisji  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  wybrała  Rad nego

Sławomira Kujaw ę.

Przewodnicz ący  Rady  Grzegorz  Koziełek  -  poprosił  o  zgłaszanie  kandydatur  na

Przewodniczącego Komisji Turystyki i Promocji Gminy.

Radny Ireneusz Starczewski - zgłosił kandydaturę Radnego Tomasza Wysockiego, który

wyraził zgodę na kandydowanie.

Następnie  Przewodnicz ący  Rady  poddał  pod  głosowanie  zgłoszoną  kandydaturę

Radnego Tomasza Wysockiego.

Obecnych było 21 Radnych

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 15 Radnych

Wstrzymało się 6 Radnych

Rada na Przewodnicz ącego Komisji  Turystyki i  Promocji Gminy wybrała Rad nego

Tomasza Wysockiego.

Przewodnicz ący  Rady  Grzegorz  Koziełek  -  poprosił  o  zgłaszanie  kandydatur  na

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Rozwoju Obszarów Wiejskich.

Radny Włodzimierz O źminkowski -  zgłosił  kandydaturę  Radnej Lidii  Cieślewicz,  która

wyraził zgodę na kandydowanie.

Następnie Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie zgłoszoną kandydaturę Radnej

Lidii Cieślewicz



Obecnych było 21 Radnych

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 15 Radnych

Wstrzymało się 6 Radnych

Rada  na  Przewodnicz ącego  Komisji  Rolnictwa  i  Rozwoju  Obszarów  Wiejskich

wybrała Radn ą Lidi ę Cieślewicz .

Przewodnicz ący  Rady  Grzegorz  Koziełek  -  poprosił  o  zgłaszanie  kandydatur  na

Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej.

Radny Sławomir  Kujawa -  zgłosił  kandydaturę  Radnego Piotr  Tomaszewskiego, który

wyraził zgodę na kandydowanie.

Następnie  Przewodnicz ący  Rady  poddał  pod  głosowanie  zgłoszoną  kandydaturę

Radnego Piotra Tomaszewskiego.

Obecnych było 21 Radnych

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 13 Radnych

Wstrzymało się 8 Radnych

Rada na Przewodnicz ącego Komisji  Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej wybrała

Radnego Piotra Tomaszewskiego.

Następnie  Przewodnicz ący  Rady  powiedział,  że  ogłasza  20  minutową  przerwę  w

obradach i prosi Radnych o zapisanie się do wybranych Komisji u Przewodniczących tych

Komisji  w  których  chcą  pracować.  Przypomniał,  że  Radni  wraz  z  Przewodniczącymi

Komisji powinni być członkami nie mniej niż w dwóch komisjach stałych. 

Po przerwie:

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  – powiedział, że należy przystąpić do wyboru

członków  poszczególnych  Komisji  według  kolejności  określonej  w  projekcie  uchwały.

Wobec  tego  przedstawiał  kolejno  zapisanych  Radnych  do  Komisji  Rewizyjnej,  których

kandydatury były poddawane pod głosowanie przez Radę. 

- Radny Jerzy Kowalski



W głosowaniu wzięło udział 21 radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radny Leszek Kowalski

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radny Grzegorz Wesołek

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radny Włodzimierz O źminkowski 

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  – przedstawiał kolejno zapisanych Radnych

do Komisji Budżetu i Gospodarki, których kandydatury były poddawane pod głosowanie

przez Radę.

- Radny Grzegorz Wesołek

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radny Kazimierz Ja ńczak

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radna El żbieta Gogola

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radny Ireneusz Starczewski

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny



- Radny Jerzy Kowalski

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radny Lucjan Adamus

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radny Zenon Owczarzak

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radny Grzegorz Koziełek

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  przedstawiał kolejno zapisanych Radnych

do  Komisji  Porządku  Publicznego  i  Spraw Samorządowych,  których  kandydatury  były

poddawane pod głosowanie przez Radę.

- Radny Sławomir Kujawa

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radny Marek Zieli ński

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radny Jerzy Kowalski

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  przedstawiał kolejno zapisanych Radnych

do Komisji  Ochrony Środowiska,  których kandydatury były poddawane pod głosowanie



przez Radę.

- Radny Marek Zieli ński

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radna Lidia Cie ślewicz

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radny Piotr Horka

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  przedstawiał kolejno zapisanych Radnych

do  Komisji  Polityki  Społecznej  i  Zdrowia,  których  kandydatury  były  poddawane  pod

głosowanie przez Radę.

- Radny Tomasz Wysocki

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radny Piotr Tomaszewski

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych 

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radny Grzegorz Koziełek

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radna Halina Krygier

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych 

Wstrzymał się od głosu 1 Radny



Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  przedstawiał kolejno zapisanych Radnych

do  Komisji  Edukacji,  Kultury  i  Sportu,  których  kandydatury  były  poddawane  pod

głosowanie przez Radę.

- Radny Kazimierz Ja ńczak

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych 

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radny Andrzej Kurek

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radny Tomasz Wysocki

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radny Jerzy Krynicki

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radna Maria Bło ńska

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radny Leszek Kowalski

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych 

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  przedstawiał kolejno zapisanych Radnych

do  Komisji  Turystyki  i  Promocji  Gminy,  których  kandydatury  były  poddawane  pod

głosowanie przez Radę.

- Radny Piotr Tomaszewski

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych 

Wstrzymał się od głosu 1 Radny



- Radny Andrzej Kurek

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radny Sławomir Kujawa

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych 

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radny Jerzy Krynicki

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych 

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  przedstawiał kolejno zapisanych Radnych

do Komisji Rolnictwa i Rozwoju Obszarów Wiejskich, których kandydatury były poddawane

pod głosowanie przez Radę.

- Radny Włodzimierz O źminkowski

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych 

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radny Grzegorz Wesołek

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radny Adam Kowalewski

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radny Zenon Owczarzak

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych 

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radny Piotr Horka

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych 

Wstrzymał się od głosu 1 Radny



- Radny Lucjan Adamus

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radna Halina Krygier 

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radna Maria Bło ńska

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radny Jerzy Kowalski

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  przedstawiał kolejno zapisanych Radnych

do Komisji Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej, których kandydatury były poddawane

pod głosowanie przez Radę.

- Radny Adam Kowalewski

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radna El żbieta Gogola

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radny Grzegorz Koziełek

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych

Wstrzymał się od głosu 1 Radny

- Radna Lidia Cie ślewicz

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych

Za było 20 Radnych



Wstrzymał się od głosu 1 Radny

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  zapytał czy są pytania do projektu uchwały.

Radna Maria  Bło ńska –  zwróciła  uwagę  na zapis  § 1  „W wyniku  przeprowadzonego

jawnego głosowania wybrano członków spośród Radnych” Otóż uważa, że nie ma tutaj w

ogóle  mowy o Przewodniczących Komisji. Prosiłaby o wyjaśnienie. 

Radca Prawny Bogusław  Szymczak  –  zaproponował,  aby  § 1  otrzymał  następujące

brzmienie:  „W  wyniku  przeprowadzonego  jawnego  głosowania  wybrano  Komisje  stałe

Rady Miejskiej w Żninie w składzie:”

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poddał pod głosowanie ww. poprawkę do

projektu uchwały.

W głosowaniu udział wzięło 21 Radnych

Za było 21 Radnych

Następnie Przewodnicz ący  Rady  Grzegorz  Koziełek  poddał  pod  głosowanie  projekt

uchwały wraz z naniesioną poprawką.

W głosowaniu udział wzięło 21 Radnych

Za było 21 Radnych

Rada jednogło śnie podj ęła uchwał ę Nr II/6/2014 w sprawie wyboru członków stałych

Komisji Rady Miejskiej w Żninie,  która stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

AD PKT  9 -  Zapytania, wolne wnioski i informacje.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poprosił o składanie zapytań i wniosków.

Zapytań i wniosków nie zgłoszono.

 

AD PKT 10 –  Zamknięcie obrad sesji.

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  – stwierdził, że został wyczerpany porządek

obrad  II  sesji  Rady  Miejskiej  w  Żninie.  Podziękował  Paniom  i  Panom  Radnym,



Burmistrzowi,  pracownikom Urzędu,  prasie,  radiu  oraz  wszystkim obecnym na  sali  za

uczestnictwo.

Przewodniczący Rady o godzinie 14.00 zamknął II sesję Rady Miejskiej w Żninie.

Na tym protokół zakończono. 

Protokolant:

Łukasz Lisiecki

Inspektor ds. obsługi Rady

Przewodnicz ący Rady Miejskiej 
                   w Żninie

           Grzegorz Koziełek

Żnin, dnia 15 grudnia 2014 r.


